

Technovation Girls in Taiwan

【活動介紹】

Technovation 是一個致力於培養女性的領導力、創造力、以及問題解決能力的非營利組織。Technovation Girls計畫的目的是希望能幫助年輕女性(8-18歲) 成為科技產業的創業家以及領導人物。參與計畫的女孩們會在導師的協助下組隊協力寫出能夠解決社會問題的手機應用程式。

為了將國際資源投入到台灣的STEM教育體系，今年將是我們第一次在台灣籌備這個計畫。我們的目標是利用Technovation Girls現有的國際影響力讓台灣的年輕人才走進競爭性更高的環境，並進一步讓世界看到台灣人獨特的競爭力。

Technovation Girls計畫的主要課程將在2024年1月到4月進行。我們在2023年Q4設計了一個完整的規劃，來幫助參賽者在學習過程中能夠更順利，並且培養出最適合代表台灣的參賽者。

【主辦方】:美國在台協會、美國資料中心、Girls in Tech台灣分會

【協辦方】:Youth Rock/ Startup Island Taiwan、台北市政府、新北市政府、高雄市政府、Hepta Protocol、微軟 Microsoft、聯發科 MediaTek、婦女權益促進發展基金會

【活動日期】

日期	活動	參加對象	地點
9/1 - 10/15	招生報名	學生: 100 導師: 10	學生報名網址: https://forms.office.com/r/UtF32vLrfA
10/31	公布初選名單	學生: 50 導師: 10	N/A
12/3	線下徵選		學新館 SPACE M (聯發科提供)
12/15	公布複選名單	學生: 20 導師: 10	N/A
1/6	開幕會		美國在臺協會
2024.01-04	主要課程		線上課程
2024.05	成果發布會		美國在臺協會

【招募對象】

- 高中一至三年級生
- 身分認同為女性
- 具備英語溝通能力

【優勝者可以獲得什麼？】

- 台灣地區優勝者可以接觸到美國在台協會青年發展計畫的各項資源。
- 全球優勝者可以接觸到美國在台協會青年發展計畫的各項資源，並且在活動期間內與導師密切互動學習。

Technovation Girls in Taiwan

About the Event

Technovation is a global non-profit that empowers girls to become leaders, creators, and problem-solvers. Technovation Girls program aims at equipping young women (ages 8-18) to become tech entrepreneurs and leaders. With the support of mentors, girls work in teams to code mobile apps that address real-world problems.

This is the first year we are introducing the program to Taiwan, bringing top-tier international resources to Taiwan's STEM education community. Our goal is to leverage the existing global network with Technovation Girls to expose young Taiwanese talents to the competitive environment and further demonstrate the unique talent pool in Taiwan.

The main event, Technovation Girls, will take place from January to April 2024. We designed a full program to assist the selection of participants in Q4 2023, hoping we can get the most suitable students to represent Taiwan and get them onboard smoothly to the event.

Hosted by: AIT, American Spaces, Girls in Tech Taiwan

Partners: Youth Rock/ Startup Island Taiwan, Taipei City Government, New Taipei City Government, Kaohsiung City Government, Hepta Protocol, Microsoft, MediaTek, Foundation for Women's Rights Promotion and Development

Key Dates

Key Dates	Activity	Participants	Place
9/1 - 10/15	Recruitment	Mentee: 100 / Mentor: 10	Mentee register here: https://forms.office.com/r/UtF32vLrfA
10/31	Announce long-list	Mentee: 50 /	N/A
12/3	Offline selection	Mentor: 10	Space M (Run by MediaTek)
12/15	Announce short-list		N/A
1/6	Opening		AIT space
2024.01-04	Main course	Mentee: 20 / Mentor: 10	Online
2024.05	Demoday		AIT space

Who is this event for?

- Senior high school students
- Identified as female
- Can communicate ideas in English (Conversational to Fluent)

What will the winners get?

- Taiwan winners: Access to public events related to this program with meals/ transportation fees supported. Access to AIT's youth development resources.
- Global winners: Access the full Technovation Girls curriculum and extra guidance by Girls in Tech Taiwan mentors. Close mentorship by at least one Girls in Tech Taiwan community member throughout the events.